
Referat	fra	møte	i	FAU/Tangvall	skole	skoleåret	2021/2022	
Tid:	Tirsdag	24.05.2022,	kl	18.00-2000 
Sted: Tangvall skole, personalrommet	

Klasse  FAU-representant  Til 
stede  

8A  Anita Hatlestad Forfall 
Vara 8A  Stine Andersen Forfall 
8B  Erik Spieler v 
Vara 8B  Bente L. Løvdal  
8C Kari Lunøe-Nielsen  
Vara 8C  Lars Kjetil Sørhus v 
9A  Benedicte Andresen v 
Vara 9A  Kim Erlend Løvslett  
9B  Hilde Stråtveit v 
Vara 9B  Julianne Dønnestad  
10A  Ragnar Nøding v 
Vara 10A  Anne Line R. Melvoll  
10B  Hege Beate Simonstad v 
Vara 10B  Ragnhild Lohne Evenmo  
10C Helge Sørensen v 
Vara 10C Øyvind Haarr  
Rektor  Elin Rekve  v 
Stedfortr Svein-Olav Svenningsen  

 
23/2022 – Godkjenning av innkalling/saksliste og av referat fra forrige møte  

Referatet fra forrige møte ble godkjent.  
Innkalling/saksliste ble godkjent.  
 
 
24/2022 – Saker fra rektor/skole. Oppfølging av spørsmål i forrige møte. 
 
Oppfølging av tidligere saker: 
• Luftkvaliteten i noen av klasserommene: Eiendomsavdelingen skal sette inn aggregater i 

to klasserom. 
• Bedriftshelsetjenesten (BHT) v/hovedverneombudet skal lage en pilot for utarbeidelse av 

ROS-analyse på området luftkvalitet. BHT kommer og snakker med de ansatte.  
• Det er nesten ikke sykefravær blant de ansatte tross presset arbeidssituasjon.  

De har fokus på å gjøre arbeidsdagen god for elevene. 
• Fotball- og volleyball-banene blir ferdig omtrent ved skoleslutt før sommeren. 
• Elevundersøkelsen. Nytt i saken: Skolen fokuserer framover på at alle i kollegiet skal 

følge opp det som blir bestemt.  
• Skolen har kjørt et opplegg i digital mobbing v/politiet, for elever og foresatte på 8. - 10. 

trinn. Meget bra opplegg.  



• Ellers ble det kommentert i FAU-møtet at:  
*Lesing – uansett type, er veldig viktig. 
*Ved framlegginger: En har erfart i flere sammenhenger at det er flinke elever som må 
dra lasset og at gruppa for felleskarakter. Generelt bør en vurdere å gi individuelle 
karakterer. 

• Bruken av Chromebook fra Google som elevenes arbeidsredskap. Jf sak 35/2021 i møte 
23.11.2021. 
Flere av spørsmålene fra FAU kan en finne svar på inne på kommunens hjemmeside. 
Spørsmål en ikke har fått svar på, er mailet over til kommunens IT-koordinator for 
skolene.  

 
 
25/2022 – Budsjett til læremidler. Spørsmål til rektor 
 
Pr dato har en ikke rukket å lage en plan for disponering av denne budsjettposten. 
 
 
26/2022 – Oppfølging av saken med Leksefri skole fra tidligere møter 
 
Rektor: Er det behov for ei ny evaluering foran neste skoleår? 
 
FAU-medlemmene:  
• Det generelle inntrykket fra evalueringen som ble gjennomført tidligere dette skoleåret, er 

at flertallet av elever og foresatte er fornøyd med leksefri-ordningen som er innført.  
• Inntrykket er også at omleggingen til lekse i matematikk har stor støtte blant både elever 

og foreldre.  
• Det ble bemerket at hvis en ikke greier å følge med faglig i matematikk, så blir det veldig 

fort merkbart. I andre fag blir det ikke så fort tydelig hvis en ikke har den forventede 
faglige fremgangen. 

• Et sentralt spørsmål for FAU-medlemmene er om skolen/elevene greier å holde like høyt 
faglig nivå uten lekser – og om en har metoder for å måle dette.  

• Konklusjonene i møtet ble at 
*En ser ikke behov for at elevene og de foresatte skal gjøre ei ny evaluering. 
*En ber rektor/lærerne gjøre fortløpende vurdering av det faglige nivået. 
*Hvis en konkluderer med at lekser bør gjen-innføres, bør en fokusere på å bli 
  «en leksebevisst skole». 

 
 
27/2022 – Fremdrift i arbeidet i forhold til Aktiv skole  
 
En har utarbeidet et dokument som beskriver prosessen en skal ha i forkant av skoleturer for 
10. klasse. Jf FAU-møtet 15.03.22.  
 
Kommunalsjef oppvekst har godkjent dokumentet som et utkast. Men det skal bearbeides 
videre ved at rektor kan legge til hensiktsmessige endringer. 
 
Det er årets FAU som skal gjøre denne saken ferdig. FAU-medlemmene oppfordres derfor til 
å sette seg inn i utkastet og maile eventuelle endringsforslag til FAU-leder og rektor. 
 
Rektor skal samle innspillene og sende dem samlet ut til uttalelse, med en svarfrist. 



 
 
Overfor foreldrene kommer dokumentet til å bli supplert med en presentasjon på 
foreldremøtene om høsten for 8. trinn.   
 
Videre sender rektor et brev til alle foresatte i 8. klasse i forkant av disse foreldremøtene, sånn 
at de foresatte møter forberedt til det første foreldremøtet på ungdomsskolen.  
 
 
28/2022 – Saker fra FAU/SU/SMU/Komfug  
 
Samarbeidsutvalget har møte tirsdag i neste uke, kl 18-20.  
Møtene legges alltid ei uke etter FAU-møtene. 
 
  
29/2022 – Saker angående hjem, skole, skolemiljø 
  
Ikke noe nytt.  
 
 
30/2022 – Status nytt skolesenter Tangvall  
 
Pr dato sikter en mot å flytte inn i nye bygg 1. desember 2022.  
I disse dager arbeides det med å lage en sambruksavtale med videregående skole.  
 
 
31/2022 – Mal for utforming av dokumenter 
 
Lærerne ønsker å stå fritt. Det vil ikke bli utarbeidet en felles standard for skolen. 
Men viktige elementer i akademisk skriving er med i skolens systemer. 
 
 
32/2022 – Polentur høsten 2022 for 2007-kullet 
 
På grunn av krigen i Ukraina og på grunn strenge koronaregler blir det ikke tur til Polen. Det 
blir i stedet tur til Oslo i tiden 14. -17.09.22. 
 
 
33/2022 - Eventuelt 
 

a) Aktiv skole skal om ikke lenge legge fram for rektor regnskapet for 10. trinn sin tur til 
Hovden i april. 

 
b) En stor takk til Elin rektor for utmerket arbeid og utmerket samarbeid gjennom dette 

skoleåret. Det var enighet i FAU om at hun får karakteren «Bestått med meget god 
margin».  
 
 
 
 



c) FAU-møte sammen med FAU ved Tinntjønn skole ble arrangert i april.  
 
*En diskuterte mange saker, blant annet behovet for å treffes. Rektorene har lovet å 
bringe videre til neste års FAU at en har konkludert med at de to FAU-ene bør treffes 
høst og vår i årene framover.  
 
*Ellers drøftet en ønsket om å starte opp med foreldrenettverk. På grunnlag av 
erfaringene gjort ved Tinntjønn skole, ser det ut til at opplegget som har vært brukt, 
bør bearbeides.  
 
*I møtet kom det fram at Tinntjønn skole har Livsmestring som fag i skolen. Ikke 
kjent for oss på Tangvall.  
 
I etterkant av møtet har rektor informert om at temaet Livsmestring er en del av 
undervisningen ved Tangvall skole også. Hun har i den anledning kommet med 
følgende informasjon: 
 

På Tangvall skole er det, utover den undervisningen i livsmestring som er naturlig 
lagt i fagene, også øvrige tilbud som elever kan ta del i – bl.a: 

• Vanlig, men vondt-grupper. Opplegg for elever som har skilte foreldre. 
(ved helsesykepleier og sosiallærer) 

• Tankevirus-grupper. Opplegg for å styrke det psykologiske immunforsvaret 
(ved helsesykepleier og psykolog) 

• Mini-risk – grupper. Opplegg for mestring av engstelse for ungdom 
(ved/helsesykepleier og utdannet ansatt) 

• God omsorg. Opplegg sammen med barnevernet som gir ungdommene 
informasjon om hva som ligger i god omsorg 

• Forebyggende helsesamtaler med alle på 8. trinn. 
• Åpen dør hos helsesykepleier, der elevene har tilbud om samtaler 
• Samtaler med sosiallærer 

 
 
34/2022- Møteplan FAU skoleåret 2021/2022 
 
Infomøtet i juni for de foresatte til de nye 8. klassingene utsettes til skolestart i august. Skolen 
har sendt ut info til de foresatte om dette.  
 
 
Ragnar Nøding 
Ref 
 
 
 


